
東華三院馬振玉紀念中學 

活動通告 069/25-26 

大灣區青少年閃避球比賽 

敬啟者： 

 

為建立學生良好生活習慣，多做運動，從中培養學生個人興趣、抗逆及團隊合作能力，並

學習避免以不良物品或不恰當形式抒壓，本校將組成「馬振玉禁毒隊」讓同學參與「大灣區青

少年閃避球比賽」。有關比賽詳情臚列如下： 
 

日      期 ： 十一月二十三日 （星期日） 

時      間 ： 上午 9:00 至 下午 6:00 

地      點 ： 紀律部隊人員體育及康樂會(銅鑼灣棉花路 9 號) 

集合時間及地點： 上午 8:30 /港鐵天后站 B 出口 

解散時間及地點： 下午 6:00 (或因應賽程而有所變更) /紀律部隊人員體育及康樂會 

備      註 ： 學生當天須穿著學校運動服出席活動，並帶備手機、水樽及八達通。 

 

請於十一月十七日(星期一)或之前簽妥電子通告回條，以便統籌辦理。如對上述活動有任

何疑問，請致電 2443 9899與呂君豪老師或譚楚宜社工聯絡。 

 

此致  

貴家長  

                                                        東華三院馬振玉紀念中學校長    

 

 

 

 

                      謹啟 

                                                                (賴珮賢) 

二零二五年十一月十四日 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

                          東華三院馬振玉紀念中學                     班號:       

活動通告 069/25-26 

大灣區青少年閃避球比賽 

 

敬覆者:  

 

本人為 _______ 班學生 ___________________ 之家長，已知悉上述通告之內容，並 

* 同意 / 不同意敝子弟參加「大灣區青少年閃避球比賽」。 

 

此覆 

東華三院馬振玉紀念中學 

 

家長簽署：__________________ 

家長姓名：__________________ 

 家長聯絡電話︰__________________ 

學生聯絡電話：__________________ 

  

二零二五年     月      日 

*請刪去不適用之選項   

 



TWGHs C.Y. Ma Memorial College 
Activity Circular 069/25-26 

Greater Bay Area Youth Dodgeball Competition 
14th November 2025 
 

Dear Parents  
 

In order to encourage students to build up positive and healthy habits, team spirit, resilience, and to 
avoid relieving pressures through drug abuse, our school is going to participate in the “Greater Bay 
Area Youth Dodgeball Competition”. Details of the competition are as follows:  
 

Date : 23rd November 2025 (Sunday) 

Time : 9:00am – 6:00pm 

Venue : Disciplined Services Sports and Recreation Club 

Gathering time and venue : 8:30am / Exit B at Tin Hua Station 

Dismissal time and venue : 6:00pm / Disciplined Services Sports and Recreation Club 

Remarks : Students have to wear PE uniforms and bring their mobile phones, 
water bottles and Octopus card. 

 
Please return the signed e-reply slip by 17th November 2025 (Monday). Please feel free to contact Mr. 
Lui Kwan Ho or the Social Worker, Mr. Tam Cho Yi on 2443 9899 if you have any questions. 
 
Yours sincerely 
 
 
 
Lai Pui Yin Polly 
Principal 
 
 

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail. 
 

 


